
Konstituerende bestyrelsesmøde 

Bogense Land og Strandjagtforening 

hos Carsten Andersen 

Mandag den 19-09-2016 kl.19.00 

 

Dagsorden. 

1. Konstituering af bestyrelsen. 

2. Konstituering af udvalgene. 

3. Vores arr. i Nr. Esterbølle skytteforening ( sammenlægning) 

4. Løgfestival 2016 

5. Rep. møde NFC 

6. Diverse 

7. Dato for næste bestyrelsesmøde 

8.  Evt. 

Tilstede var: Steen Thomsen, Kjeld Bruun, Morten Bruun, 

Carsten Andersen, Helge Horskjær, Poul Skov 

Hans Kr. Nielsen, Kaj Rasmussen og  Ove Pedersen. 

Ad.1 Formand: Steen Thomsen. 

 Næstformand: Carsten Andersen. 

 Kasserer: Hans Kr. Nielsen. 

 Sekretær: Ove Pedersen. 



Ad2. Jægerråd: Ove Pedersen. Ove tager over efter Hans indtil 

 årsmøde i jægerråd. Hans Fortsætter i grønt råd indtil årsmøde 

 i jægerråd. Hans stopper i hjortelauget. 

 Riffeludvalg:Kjeld Bruun. Med  er desuden Poul Skov, 

 Hans Kr. Nielsen, Frede Hansen, Palle Sørensen og  

 Ove Pedersen. 

 Flugtskydningsudvalg: Helge Horskjær. Med er desuden 

 Kaj Rasmussen, Poul Skov  og Steen Thomsen. 

 Hundeudvalg:Kaj Rasmussen. Med er desuden Ole Mogensen,  

 Peter Horskjær og Benny Kühlmann. 

 Nyjæger/Strandjagtudvalg:Morten Bruun. Med er desuden i  

 nyjæger, Morten Olsen og Benny Kühlmann. Og strandjagt er 

 Keld Olsen Kaj Rasmussen og Brian Kristensen. 

 Aktivitetsudvalg: Steen Thomsen. med er desuden 

 Morten Bruun, Poul Skov, Kaj Rasmussen, Morten Andersen, 

 og Helge Horskjær. 

 Samarbejdsudvalget er udpeget: Kaj Rasmussen, 

 Steen Thomsen og Carsten Andersen. 

Ad3. Der ligger også forslag om  

 udvidelse til flere 100 m. baner i Havrekrog. 

 Mulighed for fortsat Feltbane skydning  genovervejes evt. 



 med Bjørneprøve indlagt.Udvalget fortsætter arbejdet med  

 dette og der bliver sat dato for skydning ind. Denne skydedag 

 kan ændres til andet hvis  feltskydningen bliver annuleret. 

 Der bliver sendt SMS besked vedr. vinterskydning i skyttehuset 

 på  Smedestræde. 

Ad4. Der har været forespørgsel om foreningen vil deltage i  

 løgfestivalen der finder sted den 21-10. Der er desuden blevet  

 spurgt om vi deltog med skydesimulator. 

 Helge undersøger dette også vedr. pris på leje. 

 Kjeld skaffer dyr til flåning. 

 Der er forskelligt vildt til brug for smagsprøver. 

 Ove medbringer grill. 

 Ove, Kjeld, Poul og Carsten passer standen. 

Ad5. Der er rep.møde på NFC den 11 Oktober og Kaj og Ove  

 deltager sammen med Steen. 

 Der foreligger forslag om fast baneåbner og der skal tages 

 stilling til ny kantine passer. 

Ad6. Diverse. 

 Dato for afleveringer til næste jagtpost, nærmere på næste  

 bestyrelsesmøde. 

 Kjeld har lejet hjortebanen på Langeland for  2 timer  



 den 11-03-2017   kl. 13.00-15.00 

 Tilmelding til Kjeld. 

 Hans Kr. oplyste at lauget mangler indberetninger fra  

 jægere når de har nedlagt Dåvildt. 

 Mødet i Bogense vedr. Dåvildtet  endte udi at man 

 forsøgsvis ville skilte noget mere, vedr. forslag om skilte der  

 lyste op i mørke, men ikke noget endeligt. Der fremkom ikke 

 noget fra Åge V. Jensen fonden omkring etablering af  

 fodermarker  på langø. Den øgede skiltning skulle fortrinsvis 

 ske i vinter halvåret. 

Ad7.  Næste møde er hos Ove Pedersen  Mandag den 21 November 

 kl.19.00 

 Samtidig kan der ske afleveringer til jagtpost til Kaj eller Steen. 

 

 

Referent Ove Pedersen. 

 


